



經濟部標準檢驗局
商品驗證登錄證書

Certificate of the Registration of Product Certification
Bureau of Standards, Metrology and Inspection, Ministry of Economic Affairs

證書號碼：CI311061990105號
Certificate No.

茲據 仁寶電腦工業股份有限公司 申請驗證登錄，經審查結果符合規定，准予登錄並使用檢驗標識  及識別號碼： R 31199。其登錄事項如下：

The application made by _____ for Registration of Product Certification has been reviewed and found to be in compliance with related regulations. Therefore, registration is granted with the Certification Mark  and the Identification No. _____. Details of the registration are as follows:

申請人：仁寶電腦工業股份有限公司
Applicant

統一編號：21222725
Uniform No.:

地址：台北市松山區八德路四段三一九號七樓
Address

生產廠場：詳如附表
Factory

廠址：詳如附表
Factory address

產品種類名稱：
Type/ name of product

一、商品分類號列：8471.60.90.90.3
C.C.C. Code

二、中文名稱：其他輸入或輸出單元，不論是否具有該系統之其他單元，其同一機殼不論是否具有儲存單元者。(液晶彩色顯示器)
Chinese name

三、英文名稱：other input or output units, whether or not presented with the rest of a system and whether or not containing storage units in the same housing. (LCD Monitor)
English name

四、型式：CM870
Type

五、系列型式：CM570, CM670, AM670, AL722, IA700。
Series of the type

六、依據標準：CNS 13438
Standards

標準檢驗局或所屬分局發證

(本證書經發證機關使用鋼印後生效)

This certificate shall be issued by the BSMI or its branches.

(This certificate will become effective only when stamped with the BSMI seal.)

登錄日期：中華民國 九十一年 七 月 十七 日
Registration date (year) (month) (day)

本證明書有效期限至 九十四年 七 月 十六 日
Expiration date (year) (month) (day)

發證日期：中華民國 九十一年 七 月 十七 日
Date of issue (year) (month) (day)

(註：持本證書進口時，進口人需與本證書相同)

經濟部標準檢驗局 商品驗證登錄證書

Certificate of the Registration of Product Certification
Bureau of Standards, Metrology and Inspection,
Ministry of Economic Affairs

證書號碼：CI311061990105號
Certificate No.

附表：生產廠場清單

1.	廠場名稱	仁寶電腦工業股份有限公司（平鎮廠）		
	廠址	桃園縣平鎮市南東路8號		
	品管驗證機構		品管證書編號	
2.	廠場名稱	仁寶電腦工業股份有限公司（大陸廠）		
	廠址	江蘇省昆山市玉山鎮經濟技術開發區同豐東路988號		
	品管驗證機構		品管證書編號	

